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Pave Frans deltar på et økumenisk arrangement på Malmö Arena i Malmö, Sverige, 31. oktober. (Foto: CNS/Paul Haring) 
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Amen. La oss bøye våre hoder i bønn. Nådige Far, vi er så takknemlige Herre, at Du er her. Og Far, at Du 
har kommet ned i denne tiden. Og vi har sett de tingene som du har gjort så langt, de 81 tingene, pluss andre 
som faktisk ikke var nevnt sammen med ordet Parousia. Men de er også der i Bibelen, slik som Malakias 4 
og disse tingene. Men Far, vi gjenkjenner Herre, at Ditt Ord er en realitet for oss. Og Far, når vi vet dette, så 
går vi bare inn i studiet i Ditt Navn, slik at folket kan være klar over hva som skjer. Vi ber om dette i Jesu Kristi 
navn. Amen.  
 
Dere kan sette dere. Vel, det er godt å være her. Og vi skal se på Kirkenes Verdensråd. Og dette er Satans 
Eden nr. 117.  
 
Og dette er et økumenisk arrangement på Malmö Arena i Malmö, Sverige.  
 
Det tales om å vandre, be og arbeide sammen. Nå, bare ha dette i dine tanker. 
«Vandre, be og arbeide sammen», det var pave Francis sitt motto da han besøkte Kirkenes Verdensråd i 
Genève i Sveits, den 21. juni, i anledning 70-årsjubileet for grunnleggelsen av verdens største og mest 
inkluderende økumeniske bevegelse. 
Så, det er inkluderende. Så hvis du ikke er inne i det, da er du ekskludert. Du er blitt nøytralisert ut. Greit? 
 
Legg merke til at han aldri sa noe om å tro Guds Ord. Han sier: «Vandre, be og arbeide sammen.» Og legg 
merke til at han aldri erkjente at Herren Jesus Kristus er kirkens hode, eller den som vi ber til, eller å vandre 
med Ham i Hans Ord. Bare bønn. Og du kan være en muslim eller en buddhist, og du vil passe til denne 
beskrivelsen. Så, bønn, og å arbeide sammen, som betyr at du kan være en ateist eller en politiker. Og det å 
vandre, vel, du må bare være et menneske for å gjøre det, vel, du kan egentlig også være en hund eller katt. 
Så, hva la han vekt på? Han la vekt på Enhet. Det spiller ingen rolle om du er uenig med Ordet. Hvis dere 
bare kan vandre sammen og samarbeide, og så kan vi be sammen.  
  
Francis er den tredje paven som besøker Kirkenes Verdensråds hovedkvarter, noe som er blitt pekt på som 
en økumenisk pilegrimsreise. 
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Tenk nå på dette. Du vet at de har pilegrimsreiser blant muslimene, og de har pilegrimsreiser blant 
katolikkene. Nå skal de ha pilegrimsreiser blant Kirkenes Verdensråd. Ja vel.  
 
Pave Paul VI reiste til kirkerådets hovedkvarter den 10. juni, 1969, etter å ha besøkt Den internasjonale 
arbeidsorganisasjonen for å feire dens 50-årsjubileum. Han hyllet WCC (Kirkenes Verdensråd) som «en 
fantastisk bevegelse av kristne», men han sa at tiden ennå ikke var moden for Den katolske kirke til å skulle 
bli et fullverdig medlem. 
 

Pave Johannes Paul II reiste til Sveits to ganger i 1982, for å besøke de internasjonale organisasjonene i 
Genève. Og under et pastoralt besøk i landet i juni 1984, bekreftet Han at "Den katolske kirkes 
engasjement i den økumeniske bevegelsen er ugjenkallelig, og en leting etter enhet er en av dens 
pastorale prioriteringer." 

Ja vel, det er mange ting som skjer i verden, men en ting som vi ikke hører noe om, er Kirkenes Verdensråd. 
De taler bare ikke om det. De taler ikke om den økumeniske bevegelsen. De taler ikke om religion. Punktum. 
Og da ønsker vi å spørre: Hvorfor skulle han foreta disse pilegrimsreisene?  
HVORFOR? Hvorfor er dette en av prioriteringene til Den katolske kirken. Fordi de ønsker å viser frem at 
de er interessert, og det vil gjøre dem sterkere til å kunne utføre sin virkelige agenda.  
Nå, jeg vil at du skal tenke på det. Du skjønner, Kirkenes Verdensråd har ennå ikke vist seg frem i sin styrke.  
Men dette er ANTI ORDET. Og det handler om å føre krig mot de hellige. Det er å erstatte forkynnelsen av 
Guds Ord med kun å ha en religion. Egentlig dreier det seg om å vandre og be og holde hverandres 
hender.  
 
Åpenbaringen 13:1 Og jeg så et dyr stige opp fra havet. Det hadde sju hoder og ti horn, og på hornene 
hadde det ti kroner, og på hodene hadde det sine gudsbespottelige navn.  
 
Og vi skal se på hver enkelt  av disse tingene. Vi ønsker å ha kjennskap til hva som blir sagt om dyret, fordi 
Bibelen bruker tegn og symboler. Og nå har vi flere symboler her. Vi har 7 hoder og 10 horn. Og hornene er i 
utgangspunktet 10 konger. Og på hans hoder er det gudsbespottelige navn  
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Nå, dette dyret er også omtalt i Åpenbaringen 17:1 Deretter kom en av de sju englene som hadde de sju 

skålene, (husk, dette er den syvende engelen som er blitt talt om. Hver budbærer for hver tidsalder hadde én 
skål og én dom. Men engelen for den 7. menighetstid hadde syv skåler. Vi har dekket dette tidligere i mini-
serien: Plager i Endetiden.)  
 
og han talte med meg. Han sa til meg: «Kom, jeg vil vise deg dommen over den store skjøgen som sitter 
på mange vann.  
 
Ok, nå skal han fortelle oss hvem denne Skjøgen er, og hvorfor hun blir dømt så strengt. 
 
2 Kongene på jorden drev hor med henne, (ok, hva er dette horeriet? Husk at hor er en bevisst handling 
med en som ikke er din ektemann. Med andre ord, du har en kjærlighetsaffære med en person som ikke er 
mannen din. Hun sier at hun er himmelens dronning, hun sitter som en brud prydet av sin ektemann, men 
hun begår hor med kongene på jorden. Hun har sine hemmelige allianser med dem. Hun møter dem privat 
for å konspirere mot sin ektemann.)  
 
Etter hver eneste verdenskonferanse for ledere, da vil en eller to av dem gå og gi paven informasjon om hva 
som har foregått, og hva de har talt om.  
 
"og de som bor på jorden ble drukne av hennes horevin." 
Så det er ikke bare med jordens konger at hun drikker vin og driver hor, men også med innbyggerne. 
 
Vel, drukkenskap er rus, når sinnet ikke lenger tenker logisk. Så hennes hemmelige allianser var ikke bare 
med jordens konger, men også med jordens innbyggere, med deres bekjennelser i skriftestolen. Med andre 
ord: «Velsign meg, fader. Jeg har syndet.» Og så vil de ramse opp alle sine synder. Og kanskje sier presten: 
«Vel, jeg synes det er ganske ille. Så du er nødt til å si frem «Vår Fader» syv ganger. Og til den neste: Det 
var en grei synd. Så bare si frem «Hill Mary» 3 ganger Dette er bare latterlig, men det er en overtro, Ok. Det 
har ingenting med kristendom å gjøre, ikke i det hele tatt. Dette er «Et Mysterium, Babylon». Bibelen forteller 
oss "å bekjenne våre feil til hverandre", ikke privat sammen med en prest. Og innbyggerne oppfører seg 
som om de er fulle, (beruset), fordi selv om de begår mord og utpressing, løgn, utroskap og hor, og stjeling 
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og tyveri, etc. Alt de trenger å gjøre for å frikjenne seg selv, tror de, er å få det bort fra sine skuldre ved å 
bekjenne det til en prest og å si frem noen bønner som er blitt gitt henne av presten til å si, som er hennes 
straff for hennes synder. 
 
Så i 2000 år har de gjort dette. Tror du ikke at de skriver dette ned i sin lille preste-bok? Dette er Mary Lou, 
og hun har begått utroskap, og hun har ikke fortalt det til mannen sin. Så nå har jeg et overtak på henne. Vel, 
neste gang jeg trenger en tjeneste, skal jeg gå til Mary Lou, og jeg skal si Mary Lou: «Vet du hva? Du vet at 
du bekjente utroskap til mannen din. Og jeg har virkelig sympati med deg, Mary. Men jeg ønsker ikke at dette 
skal komme ut. Men kirken trenger 1000 dollar i kollekten denne uken, skjønner du, fordi vi har noen ting på 
gang, skjønner du». Så du ser at de har brukt folket til å tjene penger. Det er det hele. OK. 
 
3 I Ånden førte han meg så ut i ørkenen. Og jeg så en kvinne (Husk nå at en kvinne alltid representerer en 
kirke. Så han taler om denne kvinnen som hevder å være gift med Himmelens Konge. Men hun er en utro 
kone, og hun kalles en skjøge,) som sitter på et skarlagenrødt farget dyr, (Skarlagenrød er fargen til de 
kongelige, fargen til prinser. Men hun er) full av gudsbespottelige navn. Det hadde sju hoder og ti horn.  
 
Så hva er gudsbespottelige navn som hun er full av?  
62-1104M Gudsbespottelige Navn 216. Men hun er “full av gudsbespottelige navn”: Metodist, baptist, 
presbyterianer, lutheraner, alle sammen de kaller seg: “Guds menigheter”. Gudsbespottelige navn!  
 
De taler imot Den Hellige Ånd, Guds Ord. Hun elsker sine tradisjoner og hyller dem, samtidig som hun 
fornekter Guds Ord. 
Og her sitter de i sine skarlagenrøde kapper, og de sitter så fromme. Vet du hva? Slå opp dette ordet «from» 
i Bibelen. 
Og det er alle prestene og alle rabbinerne og alle disse andre karene, de sitter der. De er veldig fromme. 
Dette ordet «from», betyr hellig. De er ikke hellige. De er fulle av fordervelse. De er barnemishandlere, 40% 
av dem er det. Og de sitter der: Vi er så hellige, og så har vi våre skarlagenrøde kapper på, og det får oss til å 
se bedre ut, Ja vel. Og så ser vi presten der med alt sitt gullet. Det er en gylden challis, han holder opp en 
lysestake av gull. Det er all slags gull der. Selve Bibelen er foret med gull, og de er fattige og de kan ikke 
betale alle disse barna som har krav mot dem, for å ha blitt misbrukt, de kan ikke betale for det. Men vet du 
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hva? Selg gullet ditt. Hvorfor selger de ikke gullet sitt? Fordi de holder fast på det. La meg bare si dette 
akkurat nå. Neste måned vil BRICS-landene legge ut en dollar som er støttet av gull. Men den er egentlig 
ikke støttet av gull fordi de har ikke nok gull. En av dem har 3000 unse, en annen har 2000 unse, en annen 
har 1000 unse. De har ikke nok unse, de vil trenge tusenvis av tonn. Så de har ikke verdens gull. Hvem har 
verdens gull? Det er Den katolsk kirke, og deres gull er verdt mer enn en kvadrillion dollar akkurat nå. Det 
kunne ha betalt ut all gjeld i denne verden. 
 
Men de kommer til å vente til dette BRICS-samarbeidet legger ut denne dollaren. Og rundt 92 nasjoner har til 
nå meldt seg på for å være en del av dette. Så vi kommer til å se at gullet stiger. Og vi kommer til å se at de 
vil tro at de kan konkurrere med den amerikanske dollar, og det kommer bare ikke til å fungere. Og etter et år 
eller to, da kommer de til å si: Vi må virkelig støtte opp dette bedre, og egentlig vil vi ha det støttet av gull.  
 
Så Den katolske kirke vil stå frem og si at jeg har verdens gull, jeg har nok gull til å betale all gjeld, enhver 
transaksjon i verden. Vel, da vil jeg ha en ting fra deg. Jeg vil ha en fullstendig underkastelse til vår plan. Vi 
har jobbet med Verdens økonomiske forum (WEF). Vi har jobbet med alle disse rike mennene. De kommer 
og kysser ringen min. De viser sin lydighet, og dine politikere stiller seg opp ved min dør for å kysse min ring. 
Så hvorfor gjør vi ikke bare dette til en universell ting? Vi vil være den globale kirken. Og da vil vi bruke gullet 
vårt til å gi en økonomisk støtte og hjelp for din gjeld. Og de vil si: «Åh, vi trodde aldri at vi noen gang skulle 
komme oss ut av det. Vi har 31 billioner dollar i gjeld. Men hvis vi har gull til å gjøre det, da vil vi gjøre det. 
Det er hva som kommer til å skje.  
 
Så jeg tror vi kommer til å holde oss her en liten stund til. Jeg beklager, men når jeg ser på Kirkens 
Verdensråd, og jeg forstår at Den katolske kirke inngår sin pakt midt inni trengselsperioden. Og en gang i 
løpet av trengselsperioden, da gir Kirkenes Verdensråd sin makt til dyret. Vel, du ser at dette ikke vil skje før 
du er borte. Det skal derfor bli stilt på plass når du er borte. Så vi ser at ting skjer. Vi kan bli værende her frem 
til neste vår. Jeg vet ikke, vi kan være her frem til våren 2024. For du skjønner, de er nødt til å gjøre noe 
politisk. Verden er nødt til å komme opp imot kommunismen. 
 
Akkurat nå er verden fullstendig imot Putin. Jeg synes synd på den karen. Han er litt slik som Trump, bare at 
Trump kommer ikke til å komme seg ut av dette. OK? Han kommer bare ikke til å komme seg ut av det. Jeg 
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bryr meg ikke om hvor mange kaniner han kan trekke opp av hatten. De vil ikke gi slipp på ham. De vil legge 
noe annet på ham, deretter legge noe annet på ham, deretter legge enda noe nytt. De kan bare finne på et 
eller annet. Det er våre liberale sinn, ok? Så vi må se at noen av disse tingene skal komme sammen. 
 
Vi må se på en ny presidentkandidat. Det kan være Robert F. Kennedy, han er katolikk. Eller det kan være en 
på den republikanske siden. Det kan være Ron DeSantis, han er en katolikk. Jeg tror ikke at noen av de 
andre som stiller som presidentkandidat, vil komme i nærheten av disse to mennene. Og så vil de få 
klarsignal fra sine partier. Det vil gjøre at begge partiene vil være katolske. Vel, når tid har dette noen gang 
skjedd i historien? Det har aldri skjedd før. Ja vel, så den ene er en søramerikansk type, han er en spansk 
katolikk. Og den andre er en katolikk av gammel årgang. Og jeg beklager, men hvis du er en katolikk, da er 
du overtroisk og ganske uvitende. Og jeg beklager, jeg har familiemedlemmer som kanskje hører på dette 
opptaket, men du er uvitende. Fordi, du kan ikke gjøre de tingene som den katolske kirke krever av deg, slik 
som å skrifte med en prest, og fremdeles ha et logisk sinn. Ok? Du kan bare ikke gjøre det. Du kan ikke si at 
det er én mellommann mellom Gud og mennesker, slik Bibelen sier, og deretter si at det er denne kvinnen, 
Maria. Du kan ikke gjøre de tingene. Og du kan ikke si at nattverdens sakrament på en eller annen magisk 
måte, blir Kristi legeme. Og så, når du gir nattverdsoblaten ut til folket, du kunne ha 10.000 mennesker i 
menigheten din, men du har nå fått 10.000 eksemplarer av Jesus. kutt ut! Martin Luther, han kastet den 
tingen på gulvet, og han sa at dette er kun et stykke med brød, greit. Det er bare et stykke med brød. Så du 
kan ikke gjøre disse tingene og kalle deg en kristen. Du er en babylonsk triade, som er en babylonsk religion. 
Det er hva de er, ja visst. 

 
4 Og kvinnen (kirken) var 
kledd i purpur-rødt og 
skarlagen og smykket med 
gull og kostbare steiner og 
perler. I hånden hadde hun 
et gullbeger fullt av 
vederstyggeligheter og 
urenhet av hennes horeri.  
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5 Og på pannen hennes var det skrevet et navn: EN HEMMELIGHET, BABYLON DEN STORE, MOR TIL 

SKJØGENE OG TIL VEDERSTYGGELIGHETENE PÅ JORDEN. 
 
Treenighetslæren kommer fra Babylon. Og hun blir kalt: En hemmelighet, 
Babylon den store, mor til skjøgene og til vederstyggelighetene på 
jorden. Der har du Kirkenes Verdensråd.  
 
De satte opp nøyaktig det samme hierarkiet som hun hadde, den 
nikolaittiske ånden som Gud hater. Han vil ha én tjeneste gjennom én 
mann, det er du og Gud, alene. Og han vil ha sin profet som én tjeneste 
gjennom én mann. Men djevelen, han sier nei. Vi må ha et hierarki. Vi 
må ha folk over deg, til å fortelle deg hva du skal gjøre. Jeg beklager. Vi 
trenger ikke at de skal fortelle oss hva vi skal gjøre.  
Vel, grunnen til at hun kalles Babylon den store, er fordi hennes religion er blitt løftet ut fra den babylonske 
religionen. Der hadde de en tilbedelse av Guds moder. Og trodde på den babylonske Triaden, en treenighet 
av Anu, far til gudene, Ea var hans sønn, og Enlil, som er vinden, ånden, gud.  
 
6 Og jeg så at kvinnen var drukken av de helliges blod (Hvorfor de hellige? Fordi hun hevder å være en 
kristen nasjon. Men du vet at hun drepte 68 millioner mennesker i løpet av den mørke middelalderen.)  
 
og av blodet av Jesu vitner. Og da jeg så henne, undret jeg meg meget. 
Vel, han undret seg ikke ved å gi henne en beundring. Nei, han undret seg på dette: Hvordan i all verden 
kunne dette være slik? Hvordan i all verden kunne dette skje? Denne kvinnen er vakker, men hun er bare så 
full av blod. Hun er drukken av blod. Hun drikker blod. Gjør de ikke det i dag? Hun er drukken av de helliges 
blod, Ja vel. 
 

7 Og engelen sa til meg: Hvorfor undret du deg? Jeg skal forklare deg hemmeligheten med kvinnen og dyret 
som bærer henne, det som har de sju hodene og de ti hornene. 
8 Dyret som du så, var, og er ikke. (Det var det sivile Roma, såret som til døden, og kom tilbake som det 
pavelige Roma.) og det skal stige opp fra avgrunnen (Det er der Satan bor) og gå bort til fortapelse. Og de 
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som bor på jorden, skal undre seg, de som ikke har sine navn skrevet i Livets bok fra verdens grunnleggelse 

av, når de ser dyret som var, og som ikke er, og som likevel er. 
(Legg merke til dette: Var, er ikke, var, er ikke, er der likevel. Dette er den pavelige rekkefølgen. De gikk fra å 
være en keiser, som Konstantin og Nero, og ble til en pave. Vi har hennes hierarki, en pave. Og det står at 
dyret bærer henne. Så dyret er ikke henne, men hun sitter på dyret. Ok, dette er Roma.) 
 
9 Her er den forstand som har visdom: De sju hodene er sju fjell som kvinnen sitter på.  
 
Altså, vi ser at denne kvinnen, denne kirken, sitter på syv fjell.  
10 De er også sju konger. Fem er falt, den ene er nå, og den andre er ennå ikke kommet. Og når han 
kommer, skal han bare være en kort tid.  
 
Delegasjoner fra Baptister og Katolikker Møtes for å Fremme Kristen Enhet 
av Steven Harmon og Avelino Gonzalez-Ferrer | 26. desember 2018 | Nyheter 
 
Medlemmer av den Baptist-Katolske Internasjonale komité for Dialog og Forening, sammen med pave 
Francis. (Foto: L'Osservatore Romano Photographic Service) 

 

https://goodfaithmedia.org/author/steven-harmon-and-avelino-gonzalez-ferrer/
https://goodfaithmedia.org/category/news/
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58-0927 Hvorfor Er Ikke Vi Et Kirkesamfunn? 61. Jeg har ofte hørt at over pavens trone i Roma, er det 

skrevet: "Vicarius Filii Dei.– Jeg lurte ofte på om det var sant. Tegn en linje, og tegn den opp i tall med 
romertall, og se om det er det. Det er nøyaktig sannheten. Jeg sto så nær pavens trippelkrone der i et 
glasskap: «Domsmyndighet over helvete, himmelen og skjærsilden.» Skjønner? Så, disse tingene, jeg har 
nettopp kommet derfra, nettopp kommet fra Roma, og jeg vet at det er sannheten. Nå, vi vet at det er 
avbildet. Og her er de syv konger: Fem er falt ... (som var på den tiden),... og én er ... (Det er den som 
kom nå, som var Cæsar.),... og en annen er ennå ikke kommet ... (som var Nero, som var ond) ... Se 
nå, se hvor perfekt det er .... Og når han kommer, må han fortsette en kort stund. Vet noen hvor lenge Nero 
regjerte? Seks måneder. Dro sin mor gjennom gaten etter et trespann av hester, og brente byen, og la 
skylden på de kristne, og spilte fele i åssiden mens de brente byen. Seks måneder. Og se: "Og dyret ..." Se 
nå, se hvilken kjeltring han var.  
 

 
11 Dyret som var, og som ikke er, han er selv den åttende, og er av de sju, og går bort til fortapelse.  
12 De ti hornene som du så, er ti konger som ennå ikke har fått noe rike, men de får myndighet som konger i 
én time sammen med dyret.  
 
Legg merke til at disse får makt som konger. Men de er egentlig ikke konger, de er diktatorer.  
 
13 Disse har én og samme tanke, og de gir sin makt og myndighet til dyret. 
14 Disse skal føre krig mot Lammet, og Lammet skal seire over dem, for Han er herrenes Herre og 
kongenes Konge, og de som er med Ham, de er kalte, utvalgte og trofaste.»  
15 Så sa han til meg: «Vannene som du så, hvor skjøgen sitter, er folk, skarer, folkeslag og tungemål. 
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Så vi ser denne byen som sitter på 7 fjell. Og Roma er en by som sitter på syv fjell. Og innenfor Roma finner 
vi bystaten, kalt Vatikanstaten, med 800 innbyggere og et areal på 0,49 km2. Den har en vegg rundt seg på 
400 fot. Tenker du at hun virkelig tror på åpne grenser? Vatikanet hersker over folk, skarer, nasjoner og 
tungemål.  
 

 
16 Og de ti hornene som du så på dyret, disse skal hate skjøgen, gjøre henne naken og forlatt, ete hennes 
kjøtt og brenne henne med ild.  
 
17 For Gud har lagt ned i hjertene deres å oppfylle Hans hensikt, å ha én og samme tanke, og å gi riket sitt til 
dyret, inntil Guds ord er oppfylt.  
 

(Ikke rart de hater henne, fordi hun forteller dem hva de skal gjøre, fordi hun har gull.)  
 
58-0927 Hvorfor Er Ikke Vi Et Kirkesamfunn? 70 La oss se. Og Dyret som var, og som ikke er, (det 11. 
verset) han er selv den åttende, og er av de sju, og går bort til fortapelse. (Han vil fortsette til han treffer den 
bunnløse avgrunnen ved enden av veien.) Og de ti horn som du så, er ti konger, ... Se nå her. Hvis du ønsker 
å se noe påfallende, så følg med på dette. … er ti konger som ennå ikke har mottatt noe rike; men skal 
motta makt som konger i en time sammen med dyret.  
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71 De er ikke kronet til konger; de er diktatorer. Se, de ble aldri kronet til konge, men de mottar makt 
som konger, i én time, sammen med dyret. Det skjer bare akkurat nå, i denne lille skyggetiden, hvor 
diktatorer kommer frem. Skjønner? "Mottar makt som konge, i én time sammen med dyret." Nå, ja vel.   

 
58-0927 Hvorfor Er Ikke Vi Et Kirkesamfunn? 88. Se på dette nå, disse “ti hornene”, disse ti kongerikene. 
Se, det faller alt sammen på plass, hva disse diktatorene er. Se hvilken vei diktatorer lener seg mot. Hva 
lener de seg mot? Bare se på det og fortell meg om én diktator som ikke lener seg mot 
kommunismen. Ser dere? Og de skal gjøre hva? Hate "Skjøgen", kvinnen, kirken. Men legg merke til 
hva som skal gjøre det. 
… Disse skal hate skjøgen, og de skal gjøre henne øde og naken, og ete hennes kjød og brenne 
henne med ild.  
 
Vel, hvem skal gjøre dette? Hvem skal brenne henne med ild? Putin?  
 
54-0513 Dyrets Merke 254 Hvis vi hadde tatt historien og gått rett tilbake og vise den, hvor kongene 
hadde falt, i Roma, siden det Babylonske riket. 
… En er (Nero), og en skal komme; og ... han må fortsette en kort periode (omtrent seks måneder) når han 
kommer. 
255 “Og dyret…” Åh! Se på dette. Nå kommer makten til å ta det hedenske stedet. 
Og dyret som var, og som ikke er, han er selv den åttende, (Følg med nå) og er av de sju. 
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256 Dere vet alle hvilken forferdelig konge han var. Han har ... 
Han festet sin mor til å bli dradd etter en hest gjennom gatene, 
satte byen i brann og var er svindler på haugen. Det er den 
samme typen ånd som dominerer den kirken som sitter på det 
hedenske stedet. “Den åttende, som er av de syv. Og han var, og 
er ikke; og er, og er ikke; og er, og er ikke, videre nedover.  
... og går til fortapelse. 
257 Helt ned til tiden for Herrens komme, og han blir kastet i 
helvete. 
De ti hornene som du så, er ti konger som ennå ikke har fått noe rike, men de får myndighet som konger i én 
time sammen med dyret. 
258 Åh, hvis vi bare hadde ... “Mottok ingen makt ennå.” De er ikke konger. De hadde ikke ... De kan ikke. 
Hornene hadde ingen kroner. "De fikk makt som konger." Hva er det? Diktatorer; ikke kronede konger. 
Diktatorer! Åh du!  
 
18 Og kvinnen (kirken) som du så, er den store byen, som regjerer over jordens konger.  
 
Legg merke til en flott by i Roma, som er kvinnen, som er kirken. 
Og hun hersker over folk, skarer, folkeslag og tungemål. 
 
Åpenbaringen 13:2 Og dyret som jeg så, var som en leopard, og 
hans føtter var som føttene til en bjørn, og hans munn som munnen 
til en løve, og dragen (djevelen) ga ham sin makt og sin trone og 
stor myndighet. 
 
3 Og jeg så et av hodene hans da det var såret til døde, og hans 
dødelige sår ble legt, og hele verden undret seg og fulgte etter 
dyret.  
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Det var da hun gikk fra det sivile Roma, som erobret verden, og da ble hun brent ned av tyrkerne. Men hun 
kom sterkt tilbake som det pavelige Roma.  
 
4 Og de tilba dragen (djevelen, som er Satan) som gav dyret makt, og de tilba dyret og sa: Hvem er som 
dyret? Hvem er i stand til å føre krig mot ham? 
 
Hvorfor kunne ingen gå til krig mot henne? Nå, hun har ikke engang en hær. Hun har 800 innbyggere. Og 
likevel kontrollerer hun verden. Hvordan? Ved hærene til disse kongene som hun kontrollerer, hun brukte 
hærene til disse landene for å utføre hennes påbud. 
Det er hele historien om Martin Luther. Martin Luther nøytraliserte til slutt keiseren av Europa. Fordi, keiseren 
hadde alle disse prinsene, og deres kongedømmer. Og Martin Luther fikk disse prinsene til å lese Bibelen. 
Og når de leste Bibelen, da ble de kristne. De ble lutheranere. OK? Og de gikk ut fra keiseren og sa: Hvis du 
prøver å ta Martin Luther, da skal vi drepe deg. Og vi skal forsvare ham. Så de var mektige. Og han sa: Jeg 
kan ikke kjempe mot den makten. Jeg har tyrkerne øverst til venstre, og jeg kan bare ikke splitte hærene 
mine slik. Og så forsvarer vi Roma og alle disse andre tingene. Så vi er bare nødt til å trekke oss tilbake. Og 
det gjorde de. Så, ved at Gud reiste opp disse prinsene, da var Martin Luther i stand til å seire. 
 
5 Og det ble gitt ham en munn som talte store ting og bespottelser. (Skadelige ord) og makt ble gitt ham til å 
fortsette førtito måneder. (42 måneder er tre og et halvt år, lengden på trengselstiden. Så nå kommer vi inn i 
trengselen.) 
  
6 Og han åpnet sin munn til bespottelse (blasfemiske ord) mot Gud, for å spotte hans navn og hans 
tabernakel, og dem som bor i himmelen. 
 
7 Og det ble gitt ham å føre krig mot de hellige og overvinne dem, og makt ble gitt ham over hver stamme og 
tungemål og folkeslag. 
 
Ja vel, så med andre ord, det skjer noe i trengselstiden, hvor de kristne blir beseiret, de blir sporet opp, de blir 
forfulgt. Og han blir gitt makt over konger, folkeslag og tungemål. Så han får makten til å gjøre det. Legg 
merke til at han blir gitt makt til å føre krig mot de hellige. Så hun hadde ikke den kraften i seg selv, den ble 
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gitt til henne fra et annet sted, jordens konger som falt for hennes fortryllelse over sine stakkars svake sjeler. 
Og makt blir gitt til ham. Det ble gitt, noe som betyr at det var en gave. Han har ikke makt på egen hånd til å 
gjøre det, men Gud tillot det for å oppfylle Sitt Ord. 
 
8 Og alle som bor på jorden, skal tilbe ham, de som ikke har navnene sine skrevet i livets bok hos Lammet 
som ble slaktet fra verdens grunnleggelse.  
 
Nå, det står: alle som bor på jorden, skal tilbe ham. Hva er det mennesket tilber aller mest? Han tilber 

penger. Stemmer det? Og hun har verdens gull. Hun, 
Vatikanet, har lagret opp verdens gull gjennom de 
siste 1.800 årene. Folk tilber verdien av gull. Når gull 
går opp til 100.000 dollar per unse, da vil folk dø for 
det. Og det må gå opp så høyt bare for å betale ned 
all gjeld. Det har vært holdt nede i 40 år på dette lave 
prisnivået. Men følg med når pakten blir gjort. Og 
BRICS-landene planlegger i august å kunngjøre en 
gullstøttet valuta. Det vil starte prosessen og avslutte 
at gull skal holdes nede på et lavt prisnivået. Men når 
Vatikanet tillater det å stige for å betale verdens 
gjeld, da vil det skyte opp i været. 
Når BRICS-landene støtter opp sin valuta med gull, 
det kommer til å gjøre det. Det tar verden ut av et 
system med Fiat-valuta, og setter den tilbake inn på 
et system med gullstøtte. 
 

Og det står at hele verden vil tilbe dyrets system, som vil være deres gull. Vel, du kunne ikke forvente at de 
skulle tilbe deres lære. Kunne du det? De vil ikke gjøre det.  
Hvordan kan du få en Jesus Alene pinsevenn til å tilbe en treenig Gud? Hvordan kunne du få en muslim til å 
tilbe en treenig Gud? Hvordan kan du få en jøde til å tilbe en treenig Gud. Det vil de ikke gjøre. Så det må 
være deres penger, som er deres tilbedelse. Greit? Med andre ord: Roten til alt ondt er penger. 
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Ordet tilbedelse (worship) kommer fra to engelske ord, "worth = verdi", og suffikset "ship = skap". Med 
andre ord: Verdiskap. Dette taler om "den verdien som blir satt på den tingen " som du gir til ham. Og 
ordet "skap" er et suffiks som betyr "tilstanden for en eksistens eller en tilværelse ". 
Tilstanden eller eksistensen som vil herske i denne verden, vil være at de vil verdsette sitt gull. Greit, de vil 
tilbe henne. 
 
9 Om noen har øre, han høre. Men har de et øre som kan høre, som betyr å forstå? Nei, det gjør de ikke. Så 
det er det bare de få som gjør det. Hvis dere har Den Hellige Ånd, da vil dere forstå. Hvis du ikke har Den 
Hellige Ånd, da bryr du deg ikke. 
 
60-0221 Høre, Gjenkjenne Og Handle På Guds Ord 33. Aller først, troen kommer ved å høre, høre Guds 
Ord. Så den troende hører det, gjenkjenner det og handler etter det. Den kjødelige vil høre det, lyden av det, 
men aldri ... "Høre" betyr å "forstå" Det. Å kikke på, det er å kikke på noe. Men "å se" Det, det er å "forstå" 

Det. "Uten at en blir født på ny, kan han ikke se eller forstå Guds rike."  
Altså, han er nødt til å bli født på ny. Ja vel. Det er bare så enkelt som det. 
 
10 Den som fører i fangenskap, skal gå i fangenskap, den som dreper med sverdet, skal drepes med sverdet. 
Her er de helliges tålmodighet og tro. 
 
11 Og jeg så et annet dyr komme opp av jorden, og han hadde to horn som 
et lam, og han talte som en drage.  
 
Legg merke til at dette er et annet dyr, og det kommer ut av jorden, hvor 
ingen mennesker er, Det er USA.  
Det er nummer tretten, 13 stjerner og 13 striper i flagget, og det var 13 
kolonier etc.  
 
Og dette dyret har to horn, noe som betyr at det har sivil og kirkelig makt. Og legg merke til at hun er vertskap 
for FN og Kirkenes Verdensråd, og hun kontrollerer begge. Så det er de to hornene. Så du har fått Kirkenes 
Verdensråd, og du har fått FN. Og gjett hva? Legg merke til hvor de befinner seg. De er lokalisert i hodet, 
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som er New York. Så, du skjønner, han ser ut som et lam, men han talte 
som en drage. Med andre ord: Han talte slik som djevelen, OK. 
 
12 Og i det første dyrets nærvær utøver han all den makt det første dyret 
hadde, og han får jorden og de som bor på den til å tilbe det første dyret, 
han som fikk sitt dødelige sår legt.  
 
Legg nå merke til at USA er en korrupt nasjon. Det blir styrt av korrupte 
mennesker. Det har presset inn sin agenda for transfobi på verden. Han 
utøvde all makt fra det første dyret som var før ham. Og han fikk jorden og dem som bor der, til å tilbe det 
første dyret, til å tilbe Roma, som hadde fått sitt dødelige sår helbredet. Han er i stand til å lede verdens 
saker, akkurat som det første dyret, som er Roma. Han har blitt gitt makt til å gjøre det. 
 
13 Og han gjør store undere slik at han endog lar ild komme ned fra himmelen på jorden foran menneskenes 
øyne, 
 
 
Se hvordan USA sendte menn til månen, og de kom tilbake til jorden 
igjen. Nå, jeg vet ikke om denne nasjonen faktisk dro til månen, fordi 
broder Branham sa at de aldri ville komme dit. Nå, de kan ikke med 
rakett-teknologi fordi rakett-teknologi kunne ikke få dem dit og 
deretter få dem tilbake igjen. 
 
Så de kunne gjøre det, hvis de har en alternativ teknologi, som de 
aldri ville vise frem offentlig. Så dette er tale om rakett-teknologi. Det 
er veldig mange fakta som taler imot det. De sier at strålingen er så sterk, at du må ha en drakt belagt med 
flere tommer med bly, for å kunne gjennomføre det, uten å bli utsatt for strålingen. Vel, hvis de hadde på seg 
flere tommer med bly, da ville de aldri kunne få startrakettene opp der.  
OK, så uansett, en forsker som faktisk utviklet Triton-missilene, beviste at det er for mange fakta som ikke 
samstemmer med sann vitenskap. Slik som Van Allen- beltene (Jordens strålingsbelter). Og det var ingen 
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stjerner vist frem i noen bilder tatt på månen. Og døren til landingsfartøyet var mindre enn sekken de hadde 
på ryggen, da de tok bilder av nedstigning av fartøyet. Sekken var enorm. Og hvis du noen gang har sett 
selve månelandingsfartøyet, det kan bli sett i Wright-Patterson Air Force Base, døren var så liten at du må 
være omtrent som en ape for å komme gjennom. Så hvordan trekker de ut en stor pakke gjennom en liten 
dør? Ærlig talt, fikk det oppblåst for noen bilder? Hvem vet. Ok, så døren på fartøyet var mindre enn den 
sekken som de hadde på ryggen, da de tok bilder. 
Og det var lys fra forskjellige kilder som kastet skygger i vinkler som indikerte alternative lyskilder. Og se på 
hvordan de brukte romvåpen for å forføre verden med nedskytingen av tvillingtårnene. 
Så, vi vet at de har satellitter som befinner seg i en høyde på omtrent 5 miles, og de observerer dette. Du ser 
tårnet på bildet til venstre, du ser tårnet og så ser du dette støvet stige opp. Og se på tårnet, hvordan det går 
i oppløsning før det faktisk er borte. Hva kan nå forårsake det? En brann. Tullprat. Hvilken brann kan smelte 
stål på den måten? Dette var våpen som de brukte fremfor alle menneskers øyne. Og de undrer seg over 
dette dyret, som kunne la ild falle fra himmelen og gjøre alle disse tingene.  
 
Det er derfor skriften kaller det en forførelse.  
14 Og han forfører dem som bor på jorden ved de tegn som han ble gitt å gjøre foran dyret, og sier til 
dem som bor på jorden at de skal lage et bilde av det dyret som ble såret med sverdet og overlevde.  
 
15 Han ble gitt makt til å gi liv til dyrets bilde, slik at dyrets bilde skulle tale, og gjøre det slik at alle de som 
ikke ville tilbe dyrets bilde, ble drept.  
 
Selve dette dyret er fra USA, men dyrets bilde er Kirkenes Verdensråd. Og så hadde dyret, eller USA, makt til 
å gi liv til Kirkenes Verdensråd. Så dette dyret som kom opp av jorden, der hvor ingen andre bodde, det er de 
Forente Stater som ga liv til dyrets bilde, det ga liv til Kirkenes Verdensråd og FN.  
 
Og det er gjennom dette Forente Stater at: 
16 Han gjør slik at alle, både små og store, rike og fattige, frie og treller, blir gitt et merke i sin høyre hånd 
eller i sin panne,  
 
Jeg har et bilde av et røntgenbilde. Og du kan se mellom håndflaten og hånden, i denne delen her er det lagt 
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inn en liten chip. De skal prøve dette en dag. Jeg tror at vi vil være borte når det skjer.  
 
Dette merket er i deres sinn og i deres handlinger. Og i forbindelse med det som 
de gjorde i 2020, med nedstengninger, og Bill Gates patent nummer  
Wo2020060606 på sin vaksine, som fikk navnet: Human Operating System 02. 
Den vaksinen gjør mennesker til et transmenneske. De blandet Luciferin inn i den 
vaksinen. Og da vil folk, i sin egen hjerne og i sine handlinger, skape sin egen 
valuta. Og dette skjer helt digitalt. Med andre ord, hver gang du skriver et papir og 
sender det inn, blir du belønnet i din kropp. Og nå har du CBDC (Central Bank 
Digital Currency), din kryptovaluta. Den er allerede inni deg, og hva har du da? 
Vel, den blir koblet til via Wi-Fi, og du kan da gå og kjøpe og selge. Hold din hånd 
opp til kassaapparatet, og det er ok.  
 

Broder Branham sa at dyrets merke er Den katolske kirke. Så, hvordan går det fra å være en åndelig ting til å 
bli en fysisk ting? Det er spørsmålet. Hvordan gjør de det? De gjør det gjennom pengesystemet, kjærligheten 
til penger. De gjør det fordi kjærligheten til penger er større enn noe annet for dem. Og derfor, de vil overgi 
sin sjel til det. De selger sine sjeler. 
 
De har det visuelle. Så opprettelsen av en digital valuta måtte bli oppfylt for at dyrets merke, som er en 
avvisning av Ordet, skal bli manifestert i dem. De har det allerede, verden har avvist Guds Budskap, og 
dermed Hans barmhjertighet. Og de er i ferd med å motta Guds dom.  
 
Nå hvordan mottar de det? Vel, hør etter. De fikk dyrets merke fordi de forkastet Ordet. Det stemmer. 
Forbannelsene kommer over deg hvis du forkaster Ordet. Vi gikk gjennom dette og viste hvordan folk er blitt 
forbannet. OK. Nå hvordan skal Gud oppfylle det? Gjennom CBDC. Gjennom et universelt pengesystem, 
som du vil motta. Og hvis du er uenig med Den katolske kirken, da vil din sosiale poengsum bli lav. Slik som i 
Kina hvor de allerede viser dette frem. Du har sett videoer av en mann som setter seg i bilen sin og prøver å 
starte bilen. Men hans sosiale poengsum var ikke høy nok, slik at bilen hans ikke ville starte. Han kunne da 
ikke kjøpe noe i butikken. Pengene hans var ikke brukbare fordi pengene hans var blokkert. Så i 
utgangspunktet er denne personen utestengt, med mindre han har venner som vil gi ham mat. Og da, hvis 
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vennene mater ham, og de da finner ut om dette, da vil også disse vennene bli blokkert. Og dette bare 
fortsetter videre og videre på den måten. Så du kan ser at de allerede utvikler dette.  
 
Det var en kjent mann i England som fikk sin bankkonto blokkert. Og da gikk han til 10 andre banker, og hver 
og en av dem blokkerte ham. Og så satte han i gang et stort oppstyr på internett, og til slutt sier sjefen for 
banken: Ja vel, vi har en bank i denne delen av England. Du kan ha en konto hos dem. Men du kan ikke ha 
en konto hos oss, og du kan heller ikke være kunde i de andre bankene. Og han sa: Glem det, jeg finner en 
bank utenfor England.  
 
Ja vel. Så de har allerede startet med å blokkere folk. Det er der allerede, tilstanden er der, av hvordan det 
kommer til å bli. Vi har en forhåndsvisning av hvordan det kommer til å bli. Vi ser de 81 tingene når vi går 
nedover rulletrappen, mennesker beveger seg, for å si det sånn. Gud beveger oss. Vi har sett dette skje, det 
er blitt vist frem. Og underveis ser vi disse andre tingene utvikle seg. 
 
Det er mange ting som kommer til å skje når vi er borte. Verden har avvist Guds Budskap. Og når de avviser 
Guds Budskap, da vil de ikke lytte til Guds Røst. Og hvis de ikke vil høre på Guds Røst, da er det en 
forbannelse over dem.  
 
17 og gjør slik at ingen kan kjøpe eller selge uten den som har merket eller dyrets navn eller tallet for hans 
navn.  
 
Så teknologien er her, og alt som trengs nå, er en valuta som er digital, og som du vil bære med deg i din 
kropp. 
 
18 Her er visdommen. La den som har forstand, regne ut dyrets tall, for det er et menneskes tall. Hans tall er 
666.  
Det er nøyaktig Wo2020060606. 
 
La oss be. Nådig Far. Vi er takknemlige, Herre, for Ditt Ord. Vi er takknemlige for å se disse tingene 
oppfylle seg selv fra Din Bibel. Og vi er takknemlige for å se alle disse bildene. Og det er mange, mange 



 

21 

 

flere bilder hvis vi har tid til å søke dem opp og se på dem. Men vi ser at alt sammen er satt opp. Nå venter 
vi bare på at det 82. tegnet skal komme opp. Vi ser etter en forvandling av våre kropper, og det vil skje. Jeg 
tror på teltvisjonen, fordi Jesus hadde en tjeneste før oppstandelsen, og han hadde en tjeneste etter 
oppstandelsen. Og den har fortsatt videre til denne dagen. William Branham har allerede hatt en tjeneste 
før oppstandelsen, og han vil ha en tjeneste etter oppstandelsen. Så jeg tror at noe av dette vil finne sted 
når vi er sammen. 
 
Den 82. tegnet er en forvandling av kroppen. Det 83. tegnet er å bli samlet sammen med de oppstandne 
hellige. Det 84. tegnet er å bli rykket opp sammen med dem for å møte Herren i luften. Nå, et sted inn 
imellom, da må profeten møte Moses og Elias. Jeg vet ikke om det vil skje i teltet eller på et annet sted, men 
vi ser stafettpinnen. Budskapet må bli overlevert til dem. Derfor tror jeg at vår profet helhjertet vil møte dem. 
Han vil gi dem dette Budskapet. Han vil legge det ut for dem, og deretter vil de ta det med til Israel. Og så, 
Herre, vi ser etter denne tiden til å komme. Vi ber om dette i Jesu navn. Amen. Gud velsigne dere alle. 
 
 
 


